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Besluitenlijst algemeen bestuur van de vergadering van 7 juni 2023, 10.30 uur tot 12.30 uur in Loon op Zand, Het Klavier 

Aanwezig  

– Judith van Loon (wethouder Alphen-Chaam), Marjon de Hoon-Veelenturf (Baarle Nassau), Marina Starmans-Gelijns (Dongen, voorzitter), Derk Alssema 

(Gilze en Rijen), Mark van Stappershoef (Goirle), Evert Weys (Hilvarenbeek), Hanne van Aart (Loon op Zand), Hans Janssen (Oisterwijk), Theo Weterings 

(Tilburg), Sacha Ausems (Waalwijk tot 12.15 uur). 

– Frank van Mil, Bernadette Elbers (regiobureau Hart van Brabant). 

Afwezig met bericht van verhindering 

– Willemijn van Hees (Heusden) 

Besluitenlijst 

# Onderwerp Besluit Openbaar 
(ja/nee) 

B20230607 -
01 

Mededelingen Theo Weterings koppelt terug uit het Veiligheidsberaad van 6 juni 2023. Via de 
provinciale regietafels moeten landelijk vier opvanglocaties voor vluchtelingen met elk een 
capaciteit van 500 personen worden ingericht als “voorportaal” voor Ter Apel. Verder 
moet elke regio 1000 statushouders opvangen op doorstroomlocaties, zo dicht mogelijk bij 
de gemeente waar zij definitief gehuisvest zullen worden. Sacha Ausems meldt dat in 
Waalwijk het hotel langer open zal blijven. Marjon de Hoon bepleit een toekomstig 
bestendig beleid waarbij het evident is dat mensen niet buiten hoeven te slapen.  

Ja 

B20230607-
02 

Actie- en besluitenlijst 
AB 22-03-2023 en  
Actie- en besluitenlijst 
AB 14-04-2023  

Het AB stelt de actie- en besluitenlijsten conform concepten vast. 
 
Naar aanleiding van de besluitenlijst bevestigt het AB dat maatschappelijke onrust het 
onderwerp is voor het plenair deel van de Hart van Brabantdag op 4 oktober 2023. Er 

Ja 
(besluitenlijsten) 
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wordt een suggestie gedaan voor een spreker (eerder in het Veiligheidsberaad geweest). 
Sacha Ausems zal vanuit het AB meedenken met de opzet.  
Voor het plenair deel van de Hart van Brabantdag in december bevestigt het AB dat het 
onderwerp brede welvaart is. Evert Weys denkt vanuit het AB mee over de opzet.  

B20230607-
03 

Ingekomen en 
uitgaande stukken 

Het AB neemt kennis van de ingekomen stukken.  
Compliment voor de brief aan de informateur.  

Ja 

B20230607-
04 

Ontwikkelingen 
samenwerking regio’s 
Hart van Brabant en 
Baronie 

Het AB bespreekt de ontwikkelingen in de Stedelijke regio Breda-Tilburg en de noodzaak 
om te komen tot een verdere samenwerking tussen de regio’s Midden-Brabant en de 
Baroniegemeenten. De volgende aandachtspunten/randvoorwaarden worden door de AB-
leden naar voren gebracht om in acht te nemen bij de verkenning naar versterking van de 
samenwerking:  
- deelnemers moeten intrinsiek gemotiveerd zijn en voldoende overeenkomsten hebben 
om samenwerking te laten slagen; 
- in de verkenning moet breder gekeken worden dan alleen de ruimtelijke trajecten die zo 
lopen: zo liggen in de huisartsenzorg en het onderwijslandschap allerlei verbanden tussen 
gemeenten in Baronie en Midden-Brabant; 
- in Baronie is de regionale samenwerking anders georganiseerd dan in Hart van Brabant 
en die situatie mag de goede samenwerking in Hart van Brabant niet remmen. 
Ontwikkelingen in gemeenten moeten de basis zijn om kansen voor verdere 
samenwerking te verkennen; 
- de vraag is of je vanuit twee regio’s blijft werken en van daaruit gezamenlijke thema’s 
optilt naar het schaalniveau SRBT of dat er wordt gestreefd naar samenvoeging van de 
beide regio’s;  
- zorg voor goede communicatie waarin (het doel en/of de noodzaak van) een strategisch 
partnership op SRBT-niveau centraal staat en op elkaar afgestemde tempi in Hart van 
Brabant en Baronie (op 20 juni 2023 vindt een overleg daarover plaats van alle 
burgemeesters in de Baronie); 
- het AB benadrukt dat er sprake is van een oriënterende verkenning, waarbij uitkomst 
niet vaststaat. 
 
Het AB spreekt uit dat de goede samenwerking en werkwijzen in Hart van Brabant het 
uitgangspunt zijn en niet verloren mogen gaan door (verkenning van) verdere 
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samenwerking met de Baroniegemeenten. Daarom besluit het AB om niet de geadviseerde 
aanpak te vragen maar eerst te komen tot een verkenning.  
  
Het AB besluit:  
1. Het DB te vragen te verkennen of, en zo ja hoe, de samenwerking tussen regio Hart van 
Brabant en de Baroniegemeenten verder versterkt kan worden door in overleg met de 
Baroniegemeenten te treden en daarbij de uitbreiding naar andere domeinen dan het 
ruimtelijke domein mee te nemen; 
2. verslag te doen van de resultaten aan het AB;  
3. en benadrukt dat het van belang is dat de gemeenteraden geïnformeerd worden en hun 
inbreng kunnen leveren.  

B20230607-
05 

Stand van zaken 
vernieuwing 
governance Midpoint 
Brabant 

Voor dit agendapunt sluiten Bas van der Pol (wethouder Tilburg), Rene Jansen (wethouder 
Dongen) en Bas Kapitein, directeur Midpoint Brabant aan.  
Bas K. presenteert de nieuwe governance, financiering en positionering van Midpoint 
Brabant. De ppt-presentatie wordt bij het verslag gevoegd.  
De kern is dat, onder de Stichting Midpoint Brabant, een ontwikkel bv wordt opgericht. De 
stichting zal zich richten op de strategische koers en de ontwikkel bv op de uitvoering. De 
stichting kent een Raad van Advies waarin een brede samenstelling van de 
multihelixpartners is vertegenwoordigd. De overheidspartners hebben zes zetels 
(waarvan de voorzitter van regio Hart van Brabant en burgemeester van Tilburg de 
voorzitter wordt). Verder nemen de wethouders economische zaken van Tilburg en 
Waalwijk, de voorzitters van de poho’s economie, fysiek en sociaal én de gedeputeerde 
voor economische zaken deel aan de Raad van Advies. De Raad van Advies krijgt een ruime 
adviesrol, gevraagd en ongevraagd. De stichting formuleert voor de ontwikkel bv een 
uitvoeringsopdracht. De ontwikkel bv kent een afzonderlijk bestuur en een Raad van 
Commissarissen.  
Bas licht toe dat de economische ontwikkeling in het licht van brede welvaart, de focus 
blijft. Er zijn wel raakvlakken met het ruimtelijk en sociaal domein, maar dat is niet de 
focus.  
 
Het is de doelstelling om evenwicht te creëren in de publieke en private financiering van 
Midpoint Brabant. Bas van der Pol benadrukt dat de economische vitaliteit van de regio 
Midden Brabant belabberd is en dat inspanningen om die te verbeteren hard nodig zijn. Hij 

Ja 
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roept op om niet blind te staren op de gemeentelijke bijdrage per inwoner van € 4,61. 
Naast die bijdrage leveren gemeenten namelijk ook aanzienlijke bijdragen aan de 
verschillende programma’s van Midpoint.  
 
Bij bespreking komen de volgende onderwerpen aan de orde:  
- is in de samenstelling van de Raad van Advies voldoende rekening gehouden met 
distantie t.o.v. de uitvoering? Moeten de voorzitters van de stuurgroepen wel zitting 
nemen in de Raad van Advies?  
- sturingsmogelijkheden van de raden?  
- de bestemming van eventuele winst of dekking van verlies van de ontwikkel bv.  
 
Het AB benadrukt dat de gemeenten op korte termijn moeten worden meegenomen in 
deze ontwikkelingen (via het poho EZ) en verzoekt daarbij het verschil in positie voor de 
raden in de huidige en de nieuwe situatie duidelijk uit te leggen. Ook wordt aan Bas 
Kapitein gevraagd na te gaan of een individuele gemeente kan besluiten om niet langer 
deel te nemen aan Midpoint Brabant, zonder uit de GR RHvB te treden.  
Het AB verzoekt de uitkomsten van de audit door de gemeente Tilburg te delen met het 
AB (actie Bas) en spreekt uit dat de wijziging van de statuten van Midpoint Brabant aan 
de gemeenteraden wordt voorgelegd met een zienswijzeprocedure (actie Bas).  
Tot slot verzoekt het AB om de gewenste verankering van Midpoint Brabant in de 
gemeenschappelijke regeling regio Hart van Brabant nader te onderzoeken (actie Frank 
en Bas K.).  

B20230607-
06 

Wijziging 
gemeenschappelijke 
regeling regio Hart van 
Brabant  

Het AB stemt in met de voorgestelde (richting voor) wijzigingen.  Ja 

B20230607-
07 

Voorstel monitoring 
Kernagenda ’23-’27  

Het AB stemt in met de voorgestelde wijze van monitoring van de Kernagenda ’23-’27.  Ja 

B20230607-
08 

Rondvraag  Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt.  -- 
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